
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 4. 
 
VRAGEN van D66 van de heer P.S. de Rook betreffende gemeenten te weinig actief 
bij werven orgaandonoren. 
(Binnengekomen: 11 januari 2011.) 
 
 
De fractie van D66 vraagt graag aandacht voor het gebrek aan orgaandonoren in 
Nederland en steunt landelijke campagnes voor deze goede zaak waar het kan. 
Hoewel veel van de wervingsproblematiek een belangrijke privacycomponent kent, 
denkt de D66 fractie dat het maken van een bewuste keuze een terechte 
verantwoordelijkheid voor een ieder is. 
 
In de Volkskrant van 3 januari staat een artikel waarin de stand van zaken wordt 
besproken met betrekking tot de gemeentelijken inzet om hun inwoners te informeren 
over de mogelijkheid om orgaandonor te worden. Uit een inventarisatie blijkt dat er 
grote verschillen bestaan in de inzet die verschillende gemeenten tonen bij het 
informeren van hun inwoners. 
 
Bovenstaand artikel geeft in combinatie met de urgentie van de behoefte aan 
orgaandonoren aanleiding tot de volgende vragen. 
 

1 Heeft het college kennis genomen van het artikel “Gemeenten 'te weinig actief' 
bij werven orgaandonoren” gepubliceerd in De Volkrant op 3 januari 2011? 
(zie bijlage) 
 

2 Deelt het college de mening van D66 dat de gemeentes een bijdrage kunnen en 
moeten leveren aan het vergroten van het aantal donorregistraties in 
Nederland? Zo nee, waarom niet? 
 

3 Welke inspanningen verricht de gemeente Groningen op dit moment om haar 
Stadjers te informeren over de mogelijkheid om zijn/haar keuze te registreren? 
En hoe verhouden deze inspanningen zich globaal ten opzichte van die van 
andere gemeenten? 
 

4 Ziet het college mogelijkheden om deze inspanningen in 2011 uit te breiden? 
Zo nee, waarom niet? 
 

5 Is het college bereid hiertoe een voorstel te doen aan de Gemeenteraad. Zo 
nee, waarom niet? 

 


